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Vergaderdatum:  12 juli 2017  

Onderwerp vraag:  Toezegging wethouder Struik met betrekking tot bestrijding van kinderarmoede  
 
Op 17 april jongstleden heeft de PvdA een motie ingediend om de gelden beschikbaar vanuit het Rijk, zo spoedig 
mogelijk in te zetten als extra middelen om kinderarmoede te bestrijden en een plan van aanpak te maken. Het 
plan van aanpak zou voor de zomer af zijn, dit is toegezegd door de wethouder waardoor de motie is ingetrokken. 
 
Kijkend naar de stukken en in de raadsmededelingen is dit tot op heden niet het geval.  
 

1. Is er al een plan van aanpak m.b.t. het inzetten van de Rijksgelden mbt kinderarmoede? 
2. Zo ja, waarom is de raad nog niet geïnformeerd over het plan van aanpak? 
3. Zo nee, waarom niet en wanneer denkt u dit wel aan de raad voor te leggen?  
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